



# ST. FRANCIS XAVIER'S COLLEGE

45, Sycamore Street, Taikoktsui, Kowloon, Hong Kong.

Tel.: (852)2393-2271 Fax.: (852)2391-6101

<http://www.sfxc.edu.hk>

20200901b

## 網上體育課安排

敬啟者：

因應教育局宣布暫停面授課程直至另行通知，本校體育科教學將以網上授課的形式進行，所有學生均須上體育課。而網上體育課亦會進行一定程度的體育活動。

惟 貴家長必須留意貴子弟之身體健康情況，如患有任何疾病，應先諮詢醫生意見，並了解身體情況是否適宜上體育課。如 貴子弟因身體情況未能進行網上體育課的活動，請於9月3日或之前，在此通告回覆學校。如有任何疑問，可致電體育科科主任黃家建老師查詢（電話）：23932271。

此 致  
貴 家 長

聖芳濟書院校長  
姚廣智

2020年9月1日

敬覆者：

敬悉來函第20200901b，並已知悉網上體育課需要進行一定程度的體育活動。現向學校提供學生的健康狀況：

- 學生的健康一切正常，適宜進行網上體育課內的體育活動。
- 學生不適宜參與網上體育課內的體育活動。

原因：\_\_\_\_\_

此致

聖芳濟書院姚廣智校長

家長

覆

2020年9月 日

學生姓名：\_\_\_\_\_ 班級：\_\_\_\_\_ 學號：\_\_\_\_\_ 學生聯絡電話：\_\_\_\_\_

家長姓名：\_\_\_\_\_ 家長聯絡電話：\_\_\_\_\_



# ST. FRANCIS XAVIER'S COLLEGE

45, Sycamore Street, Taikoktsui, Kowloon, Hong Kong.

Tel.: (852)2393-2271 Fax.: (852)2391-6101

<http://www.sfxc.edu.hk>

20200901b

1<sup>st</sup> September 2020

## Arrangement for Online Physical Education Lesson

Dear parents:

In response to the announcement by the Education Bureau to suspend face-to-face classes until further notice, the lesson of physical education will be conducted in the form of online teaching, and all students must take part in the physical education lessons, which may involve a certain level of physical intensity.

Parents should pay attention to the health conditions of your children. If they suffer from any physical conditions, they should consult a doctor first to understand whether they are suitable for physical activities. If your child is unable to participate in online physical education activities due to special conditions, please reply to the school using the reply slip on or before 3<sup>rd</sup> September 2020. If you have any questions, you can call Mr. Wong Ka Kin, the head of the Physical Education Section, for enquiries (telephone): 23932271.

IU, Kwong Chi

Principal

## Reply Slip – Online Physical Education Lesson

With reference to parent letter 20200901b, I am informed of arrangement of the online PE lessons and understand that a certain level of physical intensity is required for online physical education. The health status of my son is now as follows:

The health of my son is normal and suitable for physical activities in the online physical education class.

My son is not suitable to participate in physical activities in online PE classes, because: \_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_  
Parent's signature

\_\_\_\_\_  
Name of Parent

\_\_\_\_\_  
Date

Name of Student: \_\_\_\_\_ Class: \_\_\_\_\_ Class no: \_\_\_\_\_

Student Contact No. \_\_\_\_\_ Parent Contact No. \_\_\_\_\_